
Przebieg X sesji Rady Miasta Luboń, z dnia 13 lutego 2025r. o godz. 17.00. 
Miejsce: sala sesyjna Urzędu Miasta Luboń. 

 
Porządek obrad : 
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2.Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 
3.Rozpatrzenie projetu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Poznańskiemu. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie diet miesięcznych dla radnych Miasta Luboń. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki za korzystanie 
przez radnego z samochodu prywatnego w podróży służbowej i zwrotu kosztów przejazdu. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania za niezasadną skargi na burmistrz 
Miasta Luboń, w związku z działaniami pracownika Urzędu Miasta w Luboniu. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania regulaminu Straży Miejskiej Miasta 
Luboń. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania Miejskiego 
planu adaptacji do zmian klimatu dla Miasta Luboń. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 
2025 rok. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy finansowej 
miasta Luboń na lata 2025-2044 . 
11. Sprawozdania Komisji Rady Miasta z bieżących prac (za miesiące : październik, 
listopad, grudzień 2024). 
12. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działąniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 
13. Sprawozdanie Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnych oraz wykonania uchwał. 
14. Wolne głosy i wnioski. 
15.Przyjęcie protokołu sesji nr IX/2025, z dnia 12 grudnia 2025r. 
16. Zakończenie obrad. 
 
/zał. nr 1/ - Porządek obrad. 
 
Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. Przewodnicząca Rady, Teresa 
Zygmanowska przywitała wszystkich i otworzyła X sesję Rady Miasta Luboń 
zwołaną na dzień 13 lutego 2025r. na godz. 17.00. 
 
W sesji uczestniczyli również Burmistrz Małgorzata Machalska, Wiceburmistrz Dorota 

Franek, Wiceburmistrz Michał Popławski, Sekretarz Miasta Janusz Piasecki, Skarbnik 

Miasta Mirosław Stromczyński, mecenas Przemysław Czaczyk, oraz pracownice biura rady 

Dominika Kędziora, Agnieszka Daszkiewicz. Nad sprawnym przebiegiem obrad czuwał 

także informatyk Maciej Ziemowit Maląg. Wszystkich serdecznie powitała. 

 

W celu stwierdzenia kworum Przewodnicząca poprosiła radnych o zalogowanie. 

1. Anna Edyta Bernaciak obecna 

2. Rafał Tomasz Błaszczak obecny 

3. Łukasz Piotr Budzyński obecny 

4. Konrad Dominiak obecny 



5. Katarzyna Ekwińska nieobecna 

6. Hieronim Gawelski obecny 

7. Piotr Łukasz Izydorski nieobecny 

8. Jakub Przemysław Jelinski obecny 

9. Manuela Anna Michalak obecna 

10.Monika Izabela Nawrot nieobecna 

11.Małgorzata Ewa Nyćkowiak obecna 

12.Andrzej Roman Okupniak obecny 

13.Maciej Różański obecny 

14.Marek Samulczyk obecny 

15.Michał Jacek Szwacki obecny 

16.Dorota Anna Traczyk obecna 

17.Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol obecna 

18.Paweł Antoni Wolniewicz obecny 

19.Magdalena Anna Woźniak nieobecna 

20.Elżbieta Zapłata-Swedziak obecna 

21.Teresa Zygmanowska obecna 

 

Obecnych 17 radnych. 

Nieobecnych 4 radnych (Katarzyna Ekwińska, Piotr Izydorski, Monika Nawrot,  nieobecna 

Magdalena Woźniak zgłosiła wcześniej swoje spóźnienie na sesje). 

 

Po stwierdzeniu quorum Rada mogła przystąpić do realizacji porządku obrad. 

/Zał. nr 2/ - Stwierdzenie quorum – Lista obecności - wynik głosowania. 

 

Ad. 2 . Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 

Jeden z mieszkańców zabrał głos, zgłaszając następujące problemy : 

Pierwsza sprawa dotyczyła zablokowania listu otwartego w „Gazecie Lubońskiej”. 

Mieszkaniec pytał, dlaczego jego list otwarty nie został opublikowany w gazecie?. 

Burmistrz Małgorzata Machalska wyjaśniła, że miasto nie ingeruje w treści publikowane 

przez prywatny podmiot, jakim jest „Gazeta Lubońska”, oraz że redakcja nie otrzymuje 

dotacji z budżetu miasta.  



Dalej Mieszkaniec zgłosił również problem dostępności Urzędu Miasta dla mieszkańców. 

Skarżył się, że interesanci przyjmowani są na korytarzu, bez dostępu do toalety i  

w ograniczonych godzinach.  

Burmistrz Małgorzata Machalska wyjaśniła, że urząd jest otwarty dla mieszkańców, ale  

w okresach wzmożonego ruchu (np. w okresie wydawania i odbioru decyzji podatkowych) 

klienci mogą być przyjmowani w holu lub w dedykowanym do tego pokoju. Urząd zapewnia 

toaletę dla mieszkańców. Zapewniła, że miasto pracuje nad stworzeniem profesjonalnej sali 

obsługi klienta.  

Kolejną kwestią, którą poruszył mieszkaniec była procedura potwierdzania dokumentów 

– mieszkaniec wyraził niezadowolenie z powodu odmowy poświadczenia jego podpisu 

przez Burmistrza na zagranicznym formularzu emerytalnym. 

Pani Burmistrz nie mogła poświadczyć pozostawania osoby przy życiu (dokładne 

wyjaśnienie w pkt 6 porządku obrad), natomiast zaproponowała potwierdzenie 

własnoręczności podpisu osoby, która osobiście stawiła się w urzędzie i dokonała tej 

czynności. Tym samym byłoby to poświadczeniem pozostawania osoby przy życiu.  

Przewodnicząca Rady przypomniała, że mieszkańcy mogą zabierać głos wyłącznie w tym 

punkcie sesji, ale mają prawo przysłuchiwać się dalszym obradom.  

Mieszkaniec opuścił salę sesyjną Urzędu Miasta Luboń. 

 

Ad 3. Rozpatrzenie projetu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Poznańskiemu. 

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Dorota Franek. 

Burmistrz przedstawiła projekt uchwały dotyczącej przekazania środków na funkcjonowanie 

Izby Wytrzeźwień prowadzonej przez Stowarzyszenie Monar. Pani Burmistrz przypomniała, 

że co roku, miasto Luboń, jest zobowiązane do wpłacania kwoty za umożliwienie 

mieszkańcom korzystanie z izby wytrzeźwień. W 2025 roku miasto zobowiązane jest do 

wpłacenia 103 585 zł, co stanowi wzrost w porównaniu do poprzedniego roku (94 164 zł). 

Koszt na jednego mieszkańca wynosi 3,62 zł rocznie. 

 
Opinia Komisji Budżetu i Finansów - pozytywna 
Opinia Komisji Sfery Społecznej - pozytywna 
Opinia Komisji Organizacyjno-Prawnej -  pozytywna 
 
 
Dyskusja: Nie było. 
 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały.: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
 
1. Anna Edyta Bernaciak za 
 



2. Rafał Tomasz Błaszczak za 
 
3. Łukasz Piotr Budzyński za 
 
4. Konrad Dominiak za 
 
5. Hieronim Gawelski za 
 
6. Jakub Przemysław Jelinski za 
 
7. Manuela Anna Michalak za 
 
8.Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 
 
9.Andrzej Roman Okupniak za 
 
10.Maciej Różański za 
 
11.Marek Samulczyk za 
 
12.Michał Jacek Szwacki za 
 
13.Dorota Anna Traczyk za 
 
14.Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 
 
15.Paweł Antoni Wolniewicz za 
 
16.Elżbieta Zapłata-Swedziak za 
 
17.Teresa Zygmanowska za 
 
 
 
Udział w głosowaniu brało 17 radnych, sprzeciwu nie było I nikt się nie wstrzymał.  
Nieobecnych 4 radnych (Katarzyna Ekwińska, Piotr Izydorski, Monika Nawrot,  nieobecna 

Magdalena Woźniak zgłosiła wcześniej swoje spóźnienie na sesje). 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
/Zał. nr 3/ - Uchwała nr X/64/2025 Rady Miasta Luboń z dnia 13 lutego 2025 r. w sprawie 
udzielenia Pomocy Finansowej Powiatowej Poznańskiemu. 
/Zał. nr 4/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
 

Ad 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie diet miesięcznych dla radnych Miasta 
Luboń. 

Przewodnicząca Rady Miasta, Teresa Zygmanowska poinformowała, że 13 stycznia tego 

roku wpłynęła do Biura Rady Miasta Luboń skarga Prokuratury Rejonowej Poznań-Wilda na 

uchwały Rady dotyczące spraw diet.  Jest to uchwała z roku 2019, która zmianom uległa  

w roku 2022. Prokuratura opierając się o wyrok wojewódzkiego sądu Administracyjnego  



w Olsztynie z dnia 14 listopada 2004 roku, w którym jest napisane, że uchwała wydana  

w sprawie diet radnych jest aktem prawa miejscowego i powinna być ogłoszona w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. W związku z tymi działaniami, Rada Miasta 

postanowiła uchylić uchwały dotychczas obowiązujące i podjąć nowe, które zostaną 

ogłoszone w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. Rada podjęła nową 

uchwałę o identycznej treści, aby dostosować się do wymogów formalnych. 

 

Opinia komisji organizacyjno – prawnej  -  pozytywna 

Opinia komisji budżetu i finansów –  pozytywna 

 

Dyskusja: Nie było. 
 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały.: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
 
1. Anna Edyta Bernaciak za 
 
2. Rafał Tomasz Błaszczak za 
 
3. Łukasz Piotr Budzyński za 
 
4. Konrad Dominiak za 
 
5. Hieronim Gawelski za 
 
6. Jakub Przemysław Jelinski za 
 
7. Manuela Anna Michalak za 
 
8.Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 
 
9.Andrzej Roman Okupniak za 
 
10.Maciej Różański za 
 
11.Marek Samulczyk za 
 
12.Michał Jacek Szwacki za 
 
13.Dorota Anna Traczyk za 
 
14.Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 
 
15.Paweł Antoni Wolniewicz za 
 
16.Elżbieta Zapłata-Swedziak za 



 
17.Teresa Zygmanowska za 
 
 
Udział w głosowaniu brało 17 radnych, sprzeciwu nie było I nikt się nie wstrzymał. 

Nieobecnych 4 radnych (Katarzyna Ekwińska, Piotr Izydorski, Monika Nawrot,  nieobecna 

Magdalena Woźniak zgłosiła wcześniej swoje spóźnienie na sesje). 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Zał. nr 5/ - Uchwała nr X/65/2025 Rady Miasta Lubon z dnia 13 lutego 2025 r. w sprawie 
diet miesięcznych dla radnych Miasta Luboń. 
/Zał. nr 6/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
 

Ad 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki za 
korzystanie przez radnego z samochodu prywatnego w podróży służbowej i zwrotu 
kosztów przejazdu. 

Przewodnicząca Rady Miasta, Teresa Zygmanowska zwróciła uwagę, że uzasadnienie 

przedmiotowej uchwały, jest dokładnie takie samo, jak uchwały o dietach (w pkt 4). Stąd 

wyjaśnienia jak wyżej, czyli że uchwała jest aktem prawa miejscowego i powinna być 

ogłoszona w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  

 

Opinia Komisji Organizacyjno-prawnej – pozytywna 

Opinia Komisji Budżetu i finansów –  pozytywna 

 

Dyskusja: Nie było. 
 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały.: 
 

Za przyjęciem uchwały głosowali: 
 
 
1. Anna Edyta Bernaciak za 
 
2. Rafał Tomasz Błaszczak za 
 
3. Łukasz Piotr Budzyński za 
 
4. Konrad Dominiak za 
 
5. Hieronim Gawelski za 
 
6. Jakub Przemysław Jelinski za 
 
7. Manuela Anna Michalak za 
 



8.Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 
 
9.Andrzej Roman Okupniak za 
 
10.Maciej Różański za 
 
11.Marek Samulczyk za 
 
12.Michał Jacek Szwacki za 
 
13.Dorota Anna Traczyk za 
 
14.Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 
 
15.Paweł Antoni Wolniewicz za 
 
16.Elżbieta Zapłata-Swedziak za 
 
17.Teresa Zygmanowska za 
 
 
Udział w głosowaniu brało 17 radnych, sprzeciwu nie było i nikt się nie wstrzymał. 

Nieobecnych 4 radnych (Katarzyna Ekwińska, Piotr Izydorski, Monika Nawrot,  nieobecna 

Magdalena Woźniak zgłosiła wcześniej swoje spóźnienie na sesje). 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Zał. nr 7/ - Uchwała nr X/66/2025 Rady Miasta Lubon z dnia 13 lutego 2025 r.  w sprawie 
ustalenia wysokosci stawki za korzystanie przez radnego z samochodu prywatnego w 
podróży służbowej 
/Zał. nr 8/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
 
 
 
 
W tym momencie dołączyła do obrad Radna Magdalena Woźniak. Nastąpiło 

powtórne stwierdzenie quorum. Od tej chwili na sesji obecnych było 18 radnych, troje 

radnych nieobecnych (Katarzyna Ekwińska, Piotr Izydorski, Monika Nawrot). 

 
 
 
Ad.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania za niezasadną skargi na 
burmistrz Miasta Luboń, w związku z działaniami pracownika Urzędu Miasta w 
Luboniu. 
 
O omówienie projektu uwagi została poproszona przewodnicząca Komisji skarg wniosków i 

Petycji, radną Karolina Wilczyńska Kąkol. 

Stanowisko Komisji w sprawie skargi Pana K.W., na działanie Burmistrza Miasta Luboń, w 
związku z odmową poświadczenia podpisu w zaświadczeniu pozostawaniu przy życiu, która 
wpłynęła do Urzędu Miasta Luboń, dnia 19 listopada 2024 roku. Komisja skarg, wniosków i 
petycji Rady Miasta Luboń, na posiedzeniu w dniu 8 stycznia 2025 roku rozpatrzyła skargę 



Pana K.W. z dnia 18 listopada 202 roku. Data wpływu skargi to 19 listopada tego samego 
roku i uznała skargę za bezzasadną, ponieważ dotyczy odmowy poświadczenia podpisu  
w zaświadczeniu o pozostawaniu przy życiu na podstawie ustawy prawo o notariacie oraz 
wydanych przez niego do niego rozporządzeń. De facto, Pan K.W. w dniu 15 października 
2024 roku chciał, w urzędzie uzyskać poświadczenie pozostawania przy życiu na 
zagranicznym formularzu do celów emerytalnych i tego własnie dotyczyła odmowa z dnia 
15 padziernika 2024 roku. Nieprawdą jest, że w dniu 15 października 2004 roku Burmistrz 
Miasta Luboń odmówiła poświadczenia podpisu w zaświadczeniu o pozostawaniu przy 
życiu na podstawie artykułu setnego ustawy prawo o notariacie z dnia 14 lutego 1991 roku 
oraz paragrafu drugiego rozporządzenia z dnia 7 lutego 2007 roku w sprawie sporządzania 
niektórych poświadczeń, przez organy samorządu terytorialnego i banki, co zostało Panu 
Kazimierzowi wyjaśnione w piśmie z dnia 22 października 2024 roku. W piśmie tym Pan 
Kazimierz W. został poinformowany, iż zgodnie z wyżej przywołanymi przepisami o 
miejscowościach , w których znajdują się kancelarie notarialne, a takie znajdują się w 
Luboniu, to jedynie notariusz jest uprawniony do poświadczenia pozostawania osoby przy 
życiu. W dniu 15 pażdziernika 2024 roku Pan K.W. został skierowany do notariusza w celu 
uzyskania poświadczenia pozostawania przy życiu. Następnie burmistrz miasta, prowadząc 
dalszą korespondencję z panem K.W., wyjasniłą w piśmie z dnia 12 listopada 2024 roku, iż 
podtrzymuje swoje wcześniejsze stanowisko I nie może poświadczyć pozostawania osoby 
przy zyciu , natomiast może potwierdzić własnoręczność podpisu osoby, która osobiście 
stawiła się w urzędzie I dokonała tej czynności, a tym samyn pozostaje przy życiu. Na 
podstawie artykułu 217 Kodeksu Postępowania Administracyjnego. Pan K.W. nie skorzystał 
ze wskazanej w piśmie z dnia 12 listopada 2024 roku propozycji, ponieważ , jak wyjaśnił, 
uzyskał podpsi innego funkcjonariusza publicznego, to jest policjanta, beśpośrednio na 
zagranicznym druku. Mimo tej propozycji i obaw, że będzie to niewystarczające dla organu 
z kraju, z którego pobiera emeryturę złożył skargę na Burmistrz miasta Luboń w dniu 18 
listopada 2024 roku na odmowę uczynności, któą własnie zaproponowała Pani Burmistrz w 
piśmie, z dnia 12 listopada 
2024 roku, to jest odmowę poświadczenia podpisu. Stwierdzić należy, iż sa to dwie odrębne 
czynności uregulowane odrębnymi przepisami, a odmowa z dnia 15 października 2024 roku 
dotyczyła poświadczenia pozostawania przy życiu a skarga Pana K.W. odmowy 
poświadczenia podpisu, tak więc skarga Pana K.W. z dnia 18 listopada 2024 roku jest 
bezzasadna. 
 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna 

 
Dyskusja: Nie było. 
 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały.: 
 

 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
 
1. Anna Edyta Bernaciak za 
 
2. Rafał Tomasz Błaszczak za 
 
3. Łukasz Piotr Budzyński za 
 
4. Konrad Dominiak za 



 
5. Hieronim Gawelski za 
 
6. Jakub Przemysław Jelinski za 
 
7. Manuela Anna Michalak za 
 
8. Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 
 
9. Andrzej Roman Okupniak za 
 
10. Maciej Różański za 
 
11. Marek Samulczyk za 
 
12. Michał Jacek Szwacki za 
 
13. Dorota Anna Traczyk za 
 
14. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 
 
15. Paweł Antoni Wolniewicz za 
 
16. Elżbieta Zapłata-Swedziak za 
 
17. Woźniak Magdalena za 
 
18. Teresa Zygmanowska za 
 
Udział w głosowaniu brało 18 radnych, sprzeciwu nie było i nikt się nie wstrzymał. Troje 

radnych nieobecnych (Katarzyna Ekwińska, Piotr Izydorski, Monika Nawrot). 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/Zał. nr 9/ - Uchwala nr X/67/2025 Rady Miasta Lubon w sprawie uznania za niezasadna 
skargi na Burmistrz Miasta Luboń, w związku z działaniami pracownika Urzędu miasta w 
Luboniu. 
/Zał. nr 10/ - Głosowanie - wynik głosowania i zwrotu kosztów przejazdu. 
 
 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania regulaminu Straży Miejskiej 
Miasta Luboń. 

 

Uchwałę przedstawiła Pani Burmistrz Dorota Franek. 
 
Pani Burmistrz wyjaśniła, że przedstawiona uchwała nowego regulaminu Straży Miejskiej 
zastąpiłaby obowiązujący od 1998 roku akt prawny. Nowa jednolita uchwała będzie 
obowiązywała jako regulamin Straży miejskiej w Luboniu. Celem tego jest ujednolicenie 
przepisów regulaminów do aktów prawnych oraz precyzyjne określenie zadań, uprawnień i 
obowiązków Straży Miejskiej 



oraz współpraca tejże Straży Miejskiej z innymi służbami i zapewnienie efektywnego 
działania Straży Miejskiej. Nowy regulamin został dołączony do uchwały. 
 
Opinia komisji Organizacyjno-Prawnej  - pozytywna 
 
Dyskusja: Nie było. 
 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały.: 
 

Za przyjęciem uchwały głosowali: 
 
1. Anna Edyta Bernaciak za 
 
2. Rafał Tomasz Błaszczak za 
 
3. Łukasz Piotr Budzyński za 
 
4. Konrad Dominiak za 
 
5. Hieronim Gawelski za 
 
6. Jakub Przemysław Jelinski za 
 
7. Manuela Anna Michalak za 
 
8. Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 
 
9. Andrzej Roman Okupniak za 
 
10. Maciej Różański za 
 
11. Marek Samulczyk za 
 
12. Michał Jacek Szwacki za 
 
13. Dorota Anna Traczyk za 
 
14. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 
 
15. Paweł Antoni Wolniewicz za 
 
16. Elżbieta Zapłata-Swedziak za 
 
17. Woźniak Magdalena za 
 
18. Teresa Zygmanowska za 
 
Udział w głosowaniu brało 18 radnych, sprzeciwu nie było i nikt się nie wstrzymał. Troje 

radnych nieobecnych (Katarzyna Ekwińska, Piotr Izydorski, Monika Nawrot). 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



 
/Zał. nr 11/ - Uchwała nr X/68/2025 Rady Miasta Luboń z dnia 13 lutego 2025 r.  w sprawie 
nadania regulaminu Straży Miejskiej Miasta Luboń. 
/Zał. nr 12/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
 
 
Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 
Miejskiego planu adaptacji do zmian klimatu dla Miasta Luboń. 
 
Uchwałę przedstawił Burmistrz Michał Popławski. 
 
W związku z nowelizacją ustawy prawo ochrony Środowiska, został nałozony na nas 
obowiązek sporządzenia miejskiego planu adaptacji do zmian klimatu ,jest to dokument o 
charakterze strategicznym,który ma przygotować miasto, jego tereny i jego mieszkańców 
na toczące się zmiany klimatyczne. 
W dokumencie mają się znależć zapisy związane z oprawą jakości powietrza, zwiekszeniem 
efektywności gospodarowania wodami opadpwymi, redukcji efektów wystapienia miejskiej 
wyspy ciepła, zwiększenie bioróznorodności I szeroko pojete zwiększenie odporności 
miasta na ekstremalne zjawiska pogodowe. Dodatkowo dokument, miejski plan adptacji do 
zmian klimatu, jest dokumentem niezbędnym, który musi być dołaczony do składanych 
przez miastorożnych dofinansowań, związanych z pozyskaniem środków na rozwój zielono-
błekitnej infrastruktury. Brak tego dokumentu uniemozliwi nam występowanie o 
dofinasowanie z Urzędu Marszałkowskiego. Na tej sesji Radni przystępują tylko do 
głosowania aby umozliwić Pani Burmistrz otwarcie prac. Dokument zostanie przedstawiony 
w całości w momencie kiedy będzie przygotowany na iccej sesji i komisjach. Będą również 
związane z tym, przeprowadzane konsultacje społeczne. Czas na sporządzenie dokumentu 
to aż 30 miesięcy 
 
Opinia Komisja Ochrony Środowiska –  pozytywna 
Opinia Komisja Organizacyjno – prawna – pozytywna 
 
 
Dyskusja: Nie było. 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały.: 
 

Za przyjęciem uchwały głosowali: 
 
1. Anna Edyta Bernaciak za 
 
2. Rafał Tomasz Błaszczak za 
 
3. Łukasz Piotr Budzyński za 
 
4. Konrad Dominiak za 
 
5. Hieronim Gawelski za 
 
6. Jakub Przemysław Jelinski za 
 
7. Manuela Anna Michalak za 
 



8. Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 
 
9. Andrzej Roman Okupniak za 
 
10. Maciej Różański za 
 
11. Marek Samulczyk za 
 
12. Michał Jacek Szwacki za 
 
13. Dorota Anna Traczyk za 
 
14. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 
 
15. Paweł Antoni Wolniewicz za 
 
16. Elżbieta Zapłata-Swedziak za 
 
17. Woźniak Magdalena za 
 
18. Teresa Zygmanowska za 
 
Udział w głosowaniu brało 18 radnych, sprzeciwu nie było i nikt się nie wstrzymał. Troje 

radnych nieobecnych (Katarzyna Ekwińska, Piotr Izydorski, Monika Nawrot). 

 Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Zał. nr 13/ - Uchwala nr X/69/2025 Rady Miasta Lubon z dnia 13 lutego 2025 r. w sprawie 
przystapienia do sporzadzania Miejskiego planu adaptacji do zmian klimatu dla miasta 
Lubon. 
/Zał. nr 14/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Luboń ogłosiła 15 min przerwy. 
 
Po przerwie Przewodnicząca Rady Miasta, Teresa Zygmanowska wznowiła obrady. 
 
 
Ad.9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta 
Luboń na 2025 rok. 
 
Głos zabrał skarbnik, Mirosław Stromczyński. Najpierw Pan skarbnik omówił projekt, 
następnie autopoprawki do niego. Skarbnik miasta, zaczął omawianie od dochodów. 
Zwiekszone zostały dochody pochodzące z Funduszu Pomocy na finansowanie zadań 
związanych z pomocą obywatelom Ukrainy. Pierwszą pozycją były środki przeznaczone na 
realizację działań związanych z nadaniem numeru Pesel oraz zapewnienie bezpłatnego 
wykonania fotografii. Nastepnie środki na realizację dodatkowych zadań oświatowych, 
związanych z kształceniem dzieci będących uczniami polskich szkół a jednocześnie 
obywatelami Ukrainy. W dziale oświata zwiększone zostały dochody z tytułu sprzedaży 
energii wytworzonej w instalacji fotowoltaicznej. W dziale pomoc społeczna, środki  
z funduszu pomocy przeznaczone na opłacenie składki zdrowotnej, na wypłate zasiłków 
celowych I stałych. Wprowadzone zostały również w dziale 853 środki przeznaczone na 



refundację kosztów podatku od towarów I usług dla gospodarstw domowych, które zużywają 
paliwa gazowe dla celów grzewczych I spełniają kryteria przewidziane we właściwych 
przepisach. W dziale rodzina zaplanowano środki pochodzące z budżetu Unii Europejskiej 
przeznaczone na realizację zadania pod nazwą poprawa dostepu do usług społecznych , 
zadanie realizowane przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej . W dziale kultura dokonano 
przeniesienia, czyli zmiany de facto klasyfikacji budżetowej, czyli przenoszenie 
planowanych dochodów z paragrafu 637 do 609. W części dotyczącej wydatków, 
zwiekszone zostały wydatki na inwestycje. W rozdziale właściwym dla planów 
zagospodarowania przestrzennego zwiększono środki przeznaczone na realizację projektu 
planu ogólnego. W dziale administracja publiczna wprowadzono, wspomniane wcześniej, 
środki z funduszu pomocy oraz w rozdziale 75023 umniejszono o 21 150 zł,  środki 
przeniesiono do wcześniej wspomnianego rozdziału właściwego dla planów 
zagospodarowania przestrzennego. W tym samym dziale zwiększono również o 25 tysięcy 
środki przeznaczone na koszty opracowania wniosków o dofinansowania w ramach 
funduszy europejskich. W rozdziale ochotnicza straż pożarna przeniesiono 15 tysięcy zł  
z wydatków bieżących na inwestycje, zwiekszono zaplanowane już wcześniej środki na 
zakup sprzętu na zakup sprzętu ratowniczego dla ochotniczej straży pożarnej. W dziale 801 
oświata i wychowanie wprowadzono środki z funduszu pomocy, te środki  przeznaczone 
zostały zarówno dla ednostek organizacyjnych, naszych szkół, przedszkoli jak również w 
formie dotacji dla jednostek dotowanych z budżetu naszego miasta. W dziale pomoc 
społeczna wprowadzono wspomniane wcześniej środki z funduszu pomocy. W dziale 853 
wprowadzono dotacje przeznaczone na wpłatę refundacji podatku VAT. W dziale rodzina 
wprowadzono środki wspomniane wcześniej na realizację przez MOPS zadania pod nazwą 
poprawa dostępu do usług społecznych. W dziale 900 rozdział 90002 gospodarka odpadami 
komunalnymi, zwiększono dotację dla miasta Poznania przeznaczoną na instalację 
termicznego przekształcenia odpadów czy na odbiór odpadu właśnie w tej instalacji, jest  
to efekt rozliczenia dotacji z ubiegłego roku i w rozdziale oświetlenie ulic zwiększono o 10 
tyś. Środki przeznaczone na prace projektowe oświetlenia ulicznego. Te wszystie zmiany 
spowodowały też zmiany w zakresie wyniku, zwiekszenia deficytu o kwotę 1 192 745, 24 zł. 
Deficyt ten zostanie pokryty przychodami z tytułu wolnych środków czyli środków 
niewykorzystanych w roku ubiegłym, Ponadto dokonano zmiany klasyfikacji, to znaczy 
przeniesiono środki z paragrafu 994 do 954. Skarbnik zgłosił też autopoprawki z okresu 
między złożeniem projektu a wczorajszą komisją budżetu. Po stronie dochodów 
wprowadzane zostały środki przyznane z rządowego funduszu rozwoju dróg na budowę 
ulicy Kopernika, te środki sa rozbite na dwie części, czyli w rozdziale właściwym dla dróg 
publicznych, gminnych i w rozdziale właściwym dla dróg publicznych i w rozdziale 
właściwym dla gospodarki ściekowej skorygowano dotację otrzymaną z budżetu państwa 
na realizację zadań zleconych z zaresu administracji rządowej, umniejszony o kwotę 8 116 
zł zgodnie z zawiadomieniem wojewody wielkopolskiego. Miasto otrzymało kolejną 
informację o zwiększeniu srodków z funduszu pomocy na zadania w zakresie pomocy 
obywatelom Ukrainy, czyli realizacja dodatkowych zadań oświatowych związancyh  
z kształceniem dzieci będących obywatelami Ukrainy I odpowiednich zmian dokonano po 
stronie wydatkowej. W rozdziale 616 zwiększono wydatki na inwestycje, w tym umniejszono 
środki przebudowy dróg, tak 647 377,59 zł‚ przenosi się na zadanie pod nazwą budowa 
ulicy Kopernika, a pozostała kwota pochodzi ze wspomnianej wcześniej dotacji. 
Wprowadzono również korektę w zakresie wydatków na wynagrodzenia w rozdziale 751,  
to właśnie  w związku z korektą dotacji. Pozostałe pozycje to wprowadzenie środków  
z funduszu pomocy. W rozdziale 901, gospodarka ściekowa również zwiększono inwestycje 
i w podobny sposób jak we wcześniejszym rozdziale 616, czyli z uregulowania przeniesiono 
kwotę na budowę ulicy Kopernika I pozostałą kwotę uzupełniono z otrzymanej dotacji. 
Odpowiednio do tych zmian dokonano zmian w załącznikach, czyli w załaczniku dotyczącym 



wydatków majątkowych oraz w załącznikach, w których zaprezentowane zostały dochody  
i wydatki na realizację zadań zleconych z zakresu administracji rządowej. 
 
Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna 
Opinia Komisji Rozwoju i Infrastruktury – pozytywna 
Opinia Komisji Organizacyjno-Prawnej – pozytywna 
 
 
 
Dyskusję otworzył radny Samulczyk. Powiedział, że cieszy w końcu realizowana ulica 
Kopernika. Środki na tą inwestycję (budowę ulicy) są przeznaczone na rok 2025 i  2026. 
Można spodziewać się , że w 2026 roku jedna z najstarszych dróg, ulica Koperniaka 
będzie wykonana. 
 
Burmistrz Michał Popławski powiedział, że w miesiącu marcu rozpocznie sie procedura 
przetargową i jak wszsytko pójdzie zgodnie z planem, w miesiącu kwietniu podpisana 
zostanie umowa. 
 
Za przyjęciem uchwały, wraz z autopoprawkami głosowali: 
 
1. Anna Edyta Bernaciak za 
 
2. Rafał Tomasz Błaszczak za 
 
3. Łukasz Piotr Budzyński za 
 
4. Konrad Dominiak za 
 
5. Hieronim Gawelski za 
 
6. Jakub Przemysław Jelinski za 
 
7. Manuela Anna Michalak za 
 
8. Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 
 
9. Andrzej Roman Okupniak za 
 
10. Maciej Różański za 
 
11. Marek Samulczyk za 
 
12. Michał Jacek Szwacki za 
 
13. Dorota Anna Traczyk za 
 
14. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 
 
15. Paweł Antoni Wolniewicz za 
 
16. Elżbieta Zapłata-Swedziak za 
 



17. Woźniak Magdalena za 
 
18. Teresa Zygmanowska za 
 
Udział w głosowaniu brało 18 radnych, sprzeciwu nie było i nikt się nie wstrzymał. Troje 

radnych nieobecnych (Katarzyna Ekwińska, Piotr Izydorski, Monika Nawrot). 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 
/Zał. nr 15/ - Uchwala nr X/70/2025 Rady Miasta Lubon z dnia 13 lutego 2025 r. zmieniająca 
uchwale w sprawie : uchwaly budzetowej Miasta Lubon na 2025 rok. 
/Zał. nr 16/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
 
 
Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
finansowej miasta Luboń na lata 2025-2044 . 
 
Uchwałę przedstawił skarbnik Mirosław Stromczyński. 
 
Skarbnik wspomniał o zmianach. Powiedział że ważne jest dostosowanie prognozy  
do zmian budżetu miasta, po drugie w załaczniku numer dwa dokonano zmian 
przedsięwzięcia, są to te same przedsięwzięcia, które są zadaniami na wykazie wydatków 
majątkowych w uchwale budżetowej, zmiany współgrają ze sobą. Autopoprawki do projektu 
uchwały w sprawie zmiany budżetu wymuszają również autopoprawki do projektu uchwały 
w sprawie zmianywieloletniej prognozy finansowej. Konieczna jest korekta pozycji ogólnych 
w wieloletniej prognozie finansowej, czyli zwieksza się dochody ogółem o 1 824 811,69 zł, 
bieżące o 795 4 20,74 zł i dochody majątkowe o o 1 029 390,95 zł i analogicznie  
w przypadku wydatków ogółem bieżących i majątkowych te same kwoty. Natomiast  
w załączniku numer 2, czyli w wykazie przedsięwzięcia dokonuje się zmiany w zakresie 
trzech przedsięwzięć.Po pierwsze budowa, przebudowa dróg, tutaj umniejszono limit 
łaczący nakłady finansowe,limit zobowiązań i limit na 2025 rok o kwotę 647 377,59 zł. 
 
 
Opinia komisji Budżtu I finansów – pozytywna 
Opinia komisji rozwoju I infrastruktury – pozytywna 
opinia komisji organizacyjno prawnej – pozytywna 
 
Za przyjęciem uchwały, wraz z autopoprawkami głosowali: 
 
1. Anna Edyta Bernaciak za 
 
2. Rafał Tomasz Błaszczak za 
 
3. Łukasz Piotr Budzyński za 
 
4. Konrad Dominiak za 
 
5. Hieronim Gawelski za 
 
6. Jakub Przemysław Jelinski za 
 
7. Manuela Anna Michalak za 



 
8. Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 
 
9. Andrzej Roman Okupniak za 
 
10. Maciej Różański za 
 
11. Marek Samulczyk za 
 
12. Michał Jacek Szwacki za 
 
13. Dorota Anna Traczyk za 
 
14. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 
 
15. Paweł Antoni Wolniewicz za 
 
16. Elżbieta Zapłata-Swedziak za 
 
17. Woźniak Magdalena za 
 
18. Teresa Zygmanowska za 
 
Udział w głosowaniu brało 18 radnych, sprzeciwu nie było i 3 osoby się  wstrzymały. Troje 

radnych nieobecnych (Katarzyna Ekwińska, Piotr Izydorski, Monika Nawrot). 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Zał. nr 17/ - Uchwala nr X/71/2025 Rady Miasta Lubon z dnia 13 lutego 2025 r. zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 
2025-2044. 
/Zał. nr 18/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
 
 
Ad. 11. Sprawozdania Komisji Rady Miasta z bieżących prac (za miesiące : październik, 
listopad, grudzień 2024). 
 
Przewodnicząca Rady Teresa Zygmanowska powiedziała, że sprawozdania Komisji Rady 
Miasta za miesiące październik, listopad, grudzień 2024 zostały dostarczone przez 
wszystkie Komisje i zostały opublikowane w programie eSesja. 
 
Pytań nie było. 
 
 
Ad. 12. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działąniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Dyskusji, ani pytań nie było. 
 
/Zał. nr  19/ - Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 



 
Ad. 13. Sprawozdanie Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnych oraz wykonania uchwał. 
 
/Zał. nr 20/ - Sprawozdanie Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 
 
 
Dyskusji, ani pytań nie było. 
 
 
Ad. 14. Wolne głosy i wnioski. 
 
Dyskusji ani pytań nie było. 
 
 
Ad. 15.Przyjęcie protokołu sesji nr IX/2025, z dnia 12 grudnia 2025r. 
 
 
Uwag do protokołu  nr IX/2025, z dnia 12 grudnia 2025r. Nie było. W związku z powyższym 
Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
protokołu nr IX/2025 
 
 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
 
1. Anna Edyta Bernaciak za 
 
2. Rafał Tomasz Błaszczak za 
 
3. Łukasz Piotr Budzyński za 
 
4. Konrad Dominiak za 
 
5. Hieronim Gawelski za 
 
6. Jakub Przemysław Jelinski za 
 
7. Manuela Anna Michalak za 
 
8. Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 
 
9. Andrzej Roman Okupniak za 
 
10. Maciej Różański za 
 
11. Marek Samulczyk za 
 
12. Michał Jacek Szwacki za 
 
13. Dorota Anna Traczyk za 
 



14. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 
 
15. Paweł Antoni Wolniewicz za 
 
16. Elżbieta Zapłata-Swedziak za 
 
17. Woźniak Magdalena za 
 
18. Teresa Zygmanowska za 
 
Udział w głosowaniu brało 18 radnych, sprzeciwu nie było i nikt się nie wstrzymał. 
 
 
Protokół sesji nr IX/2025, z dnia 12 grudnia 2025r. Został przyjęty. 
 
 
/zal. nr 21/ - Głosowanie nad przyjeciem protokolu sesji nr IX/2025 z dnia 12 grudnia 2025r. 
 
 
Ad. 16. Zakończenie obrad. 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady, pani Teresa Zygmanowska 
zamknęła X sesję Rady Miasta Luboń IX kadencji o godz. 18:24. 
 
 
 
 
Załączniki: 
/zał. nr 1/ - Porządek obrad. 
/Zał. nr 2/ - Stwierdzenie quorum – Lista obecności - wynik głosowania. 
/Zał. nr 3/ - Uchwała nr X/64/2025 Rady Miasta Luboń z dnia 13 lutego 2025 r. w sprawie 
udzielenia Pomocy Finansowej Powiatowej Poznańskiemu. 
/Zał. nr 4/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
/Zał. nr 5/ - Uchwała nr X/65/2025 Rady Miasta Luboń z dnia 13 lutego 2025 r. w sprawie 
diet miesięcznych dla Radnych miasta Luboń. 
/Zał. nr 6/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
/Zał. nr 7/ - Uchwała nr X/66/2025 Rady Miasta Luboń z dnia 13 lutego 2025 r.  w sprawie 
ustalenia wysokości stawki za korzystanie przez radnego z samochodu prywatnego w 
podróży służbowej  i zwrotu kosztów przejazdu 
/Zał. nr 8/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
/Zał. nr 9/ - Uchwała nr X/67/2025 Rady Miasta Luboń w sprawie uznania za niezasadna 
skargi na Burmistrz Miasta Luboń, w związku z działaniami pracownika Urzędu miasta w 
Luboniu. 
/Zał. nr 10/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
/Zał. nr 11/ - Uchwała nr X/68/2025 Rady Miasta Luboń z dnia 13 lutego 2025 r.  w sprawie 
nadania regulaminu Straży miejskiej Miasta Luboń. 
/Zał. nr 12/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
/Zał. nr 13/ - Uchwała nr X/69/2025 Rady Miasta Luboń z dnia 13 lutego 2025 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzania Miejskiego planu adaptacji do zmian klimatu dla miasta 
Luboń. 
/Zał. nr 14/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
/Zał. nr 15/ - Uchwała nr X/70/2025 Rady Miasta Luboń z dnia 13 lutego 2025 r. zmieniająca 
uchwale w sprawie : uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2025 rok. 



/Zał. nr 16/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
/Zał. nr 17/ - Uchwała nr X/71/2025 Rady Miasta Luboń z dnia 13 lutego 2025 r. zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 
2025-2044. 
/Zał. nr 18/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
/Zał. nr 19/ - Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 
/Zał. nr 20/ - Sprawozdanie Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 
/zal. nr 21/ - Głosowanie nad przyjęciem protokołu sesji nr IX/2025 z dnia 12 grudnia 2025r. 
 
 
 


